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Aan: Gemeenteraad
Van:  Griffie
Betreft: Verslag gesprek bestuur VNG Gelderland 14 juni jl.
Datum: 26 juni 2019

Op vrijdag 14 juni was er een gesprek met een vertegenwoordiging van de gemeente Zevenaar met 
het bestuur van de VNG Gelderland. Doel van het gesprek was onder meer over en weer nader 
kennis te maken en aan te geven wat de VNG Gelderland voor Zevenaar kan betekenen.

De volgende onderwerpen zijn daarbij aan de orde gekomen:

Gelderland Academie
De Gelderland Academie (GA) is het platform voor het delen van praktijkgerichte kennis en ervaring 
voor raadsleden, wethouders, burgemeesters, statenleden, gedeputeerden en ambtenaren bij 
gemeenten in Gelderland en bij de provincie Gelderland.

De GA organiseert periodiek bijeenkomsten (vooral regionaal ingestoken) over actuele inhoudelijke 
onderwerpen of bijeenkomsten die in het teken staan van kennisverbreding of vaardigheden. De 
gemeente kan eveneens een beroep doen op de Gelderland Academie om op maat gerichte 
bijeenkomsten.

Naar aanleiding hiervan zal de griffie nagaan of de GA een bijdrage kan leven aan ons gesprek over 
het thema integriteit/agressie/intimidatie, dat komend najaar aan de orde gaat komen.

Aan de trainingen zijn geen kosten verbonden.

Dynamiek van een grensgemeente 
Vanuit de gemeente is aangegeven dat Zevenaar als grensgemeente een bijzondere dynamiek kent, 
te meer omdat een groot deel van de gemeente in een relatieve periferie ligt. In dit kader is 
gesproken over:

- Euregio 
- hulpdiensten - slecht afgestemde wet- en regelgeving
- interreg subsidies - kansen voor financiering
- rol provincie
- Duitse “VNG”

De VNG Gelderland gaf aan dat als het gaat om specifieke aangelegenheden die te maken hebben 
met het zijn van een grensgemeente meer tot de rol van de provincie behoren. Het bestuur zal dit 
thema bij de provincie aankaarten en hierover een terugkoppeling aan de gemeente Zevenaar geven. 

Plattelandsgemeente Zevenaar
VNG Gelderland vindt dat het Kabinet een te beperkte blik heeft op plattelandsgemeenten. Teveel 
focus ligt op natuur en sec de agrarische sector. De VNG Gelderland pleit er bij het Kabinet al langere 
tijd naar om meer vanuit de benadering van leefbaarheid (zeker in het geval van kleinere kernen) te 
kijken.

Financiering Sociaal Domein
Er is intensief gesproken over het ontstane tekort op de financiering van de Jeugdzorg en Wmo in 
Zevenaar. Het VNG bestuur herkent de problematiek en ziet een oorzaak in een aaneen stapeling van 
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diverse wets- en beleidswijzigingen gekoppeld aan financiële maatregelen. Het stelsel als zodanig 
functioneert onvoldoende.
Omdat de landelijke VNG een forse lobby in de richting van het Kabinet voert, zijn de regionale VNG-
afdelingen op dit moment terughoudend als het om dit thema gaat. 

Herziening van de Algemene Uitkering vanuit het Rijk 
Het Rijk en de gemeenten werken toe naar een herziening van de algemene uitkering per 2021. 
Nadruk hierbij ligt op de verdeelmodellen in het Sociaal Domein. De uitkomsten van de herziening 
hebben financiële gevolgen voor alle gemeenten.
Door het VNG bestuur wordt erop gewezen dat er hierover 19 juni een bijeenkomst is in Ede. Vanuit 
Zevenaar is hierbij ambtelijke vertegenwoordiging aanwezig.
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